
Referat af generalforsamling Præstø Sport 2023 

Generalforsamling i Præstø Sport Tirsdag d. 21/3 2023 kl. 19.30 i mødelokalerne på 1. sal i Multicentret, 
Præstø  

Dagsorden jf vedtægter:  

1 Valg af dirigent: Henrik     -     Valg af referant: Helle 

2 Bestyrelsens beretning: Er nedskrevet digitalt og vedhæftes.  

Der er medlems fremgang og det er flot.  

Bestyrelsen vægter det sociale samvær højt, og vil gerne have at de enkelte afdelinger gør noget for at 
styrke netop det. 

3 Udvalgenes beretning  

A Svømning herunder fjordsvømning:  

Connie fremlagde i historier og billeder svømningens seneste år. Der er 25 hold, 11 trænere og 2 
bassinvagter. Holdene er svømmehold for børn, vandaerobic, motionssvømmere og fjordsvømmerne.  

Der er, oven på en pause pga. coronaen, igen blevet afholdt mikrostævne i 2022 og i 2023. Talent 
svømmerne har deltaget i LM. Der har været juleafslutning med fælles træning og kage, og der har været 
sæson afslutning, hvor stor forhindrings/legebane  blev lejet. Det var børnene meget glade for. 
Fjordsvømning blev genoptaget (3 år siden sidst pga corona) og gennemført på trods af, at det var svært at 
få nok deltagere. Det tyder på, at det bliver lettere at få nok tilmeldte i 2023. Der er også blevet holdt svøm 
langt uge, hvor der blev svømmet sammenlagt 140.000m. Den længste distance var 8050m. Der blev også 
afholdt svøm ud dag hvor flere friske spang i fjorden meget tidligt ved en vandtemperatur på 10 grader. 

Det går godt med antallet af svømmere, men det er svært at skaffe frivillige til at hjælpe med opgaverne. 
Og Connie har skrevet ud for at få etableret et svømmeudvalg. Der kom 3 nye frivillige til dette udvalg 
under mødet: Helle, Annesofie og Sabrina. Klaus Lindegaard havde i forvejen meldt sig. Henrik vil gerne 
tage livredder uddannelsen og være behjælpelig med bassinvagter, når der er behov. 

 B Badminton. 

Carsten og Chanette står for ungdomsafdelingen. Alexander er ungdomstræner. 

Der er blevet søgt og bevilliget penge til et skoleforløb, hvor begge skoler blev tilbudt at få en badminton 
underviser ud i skolens idrætstimer. Dette var en stor succes, og ca. 300 elever i Præstø har nu prøvet 
badminton. Ydermere er der blevet indkøbt ketchere til en af skolerne. 

Der er kommet nogle nye spillere på baggrund af det forløb, og der kommer løbende flere til. Man kan 
komme og prøve gratis to gange, og derefter melder man sig til. 

Der er blevet afholdt nogle sociale arrangementer som fastelavn og juleafslutning. 

Der arbejdes på at få børn og forældre klar til at deltage i stævner. 

Seniorafdelingen kører fint. Onsdagen 20 personer der spiller – der er en del skader. Der er 3 hold til 
holdturnering, det skal prøves igen. De ældste af børnene spiller også med seniorerne. Der blev lavet en 
nytårskur. 

Miniton er i støbeskeen. 

 C Basketball  

Nikolaj og nu også Kenneth står for ungdomstræningen 

16-26 børn aktive tirsdag og søndag. 



Under corona var det udendørs, og det gjorde, at man fangede flere unge. De er blevet hængende. 

Der er U13 og U15 hold og nogle enkelte U17. Målsætning at få U11, U13, U15 og måske U17. 

De er glade, de vinder og taber. 

Der er også i baksetafdelingen blevet lavet et tilbud til skolebørnene, at de kan komme og spille basket 
14.15 – 15.15 om fredagen. Ordningen kører i folkeskolen, men privatskolen er ikke med endnu. 

Der er søgt penge til bolde og boldbure, og det er godt nu. Der er blevet lavet justeringer og eftersyn i 
hallen, således at den må bruges til kampe. 

Søndag aften er der et voksenhold. Der gives gas, og de skal ud og spille kampe oldboys. 

Træner situationen. De prøver at få de største af drengene til at hjælpe lidt med at træne de små. 

D Jump4fun  

10 glade børn. Mange har udfordringer. Der er kun 2 trænere, og det er lidt for lidt. Det kræver meget, fordi 
børnene har udfordringer, og fordi de store fylder meget. Derfor håber de at kunne få mere hjælp i den 
kommende sæson. Sig det videre, hvis man kender en, der kunne være god til et sådan hold. 

Nye tiltag: Pickleball 

Der prøves at opstarte en ny afdeling med Pickleball. En blanding af badminton og tennis spillet med hårde 
bat og en hockeybold. 

DGI har udlånt udstyr, og der er fundet haltid 

Der er opstartet en facebookgruppe og en chatgruppe. 11 deltager pt. Det er en forsøgsordning. 

Der skal være minimum 3, der vil være i en styregruppe, hvoraf en skal indgå i bestyrelsen. 

4 Fremlæggelse af regnskab. Connie fremlagde regnskab. Og økonomien er god. Så god at der burde blive 
brugt nogle penge. Der er et efterslæb på kurser for blandt andet svømmeundervisere, og der blev stillet et 
forslag til fx indkøb af svømmemærker, så børnene får dem i stedet for at skulle købe dem. 

Bestyrelsen mener ikke, at det er meningen at klubben skal lave et stort overskud, så derfor er det planen, 
at der skal komme flere på kursus osv. 

5 Indkomne forslag (forslag skal være modtaget skriftligt af bestyrelsen senest én uge før 
generalforsamlingen). Ingen indkomne forslag. 

6 Valg På valg er Jens Sohl og Carsten Petersen  

Bestyrelsen lyder på: Carsten Petersen, Jens Sohl, Ninna Hemmingsen, Chanette Svane og Kenneth Friis. 

Suppleanter: Connie Dalsgaard og Aleksei Niavro. 

Bestyrelsen konstituerer sig ved næste møde. 

Valg af Revisor: Mille Lehn genvælges. 

Revisorsuppleant: Lars Jensen genvælges. 

7 Eventuelt. Her blev spurgt hvorfor ”de nye” var kommet. Og det var gennemgående fordi, der var blevet 
skrevet ud om evt. at nedlægge svømmeafdelingen. Og hver især fortalte, hvad de ønsker at byde ind med. 


